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SKRIVELSE ANGÅENDE OMORGANISATION INOM SOCIALPSYKIATRIN – ToRa / KRAVATTEN 

Fem ledamöter från stadsdelsnämnden varav fyra från oppositionen besökte 2020-03-10 öppna 

träffpunkten ToRa i Aspudden. Besöket gjordes efter önskemål från brukarna. 

Den tidigare aktuella flyttningen av ToRa och Kravatten i en ny gemensam lokal i Fruängen verkar 

vara skrinlagd och den nya planeringen är att båda verksamheterna skall inhysas i en villa i Älvsjö, 

Rondellen, som nu är kombinerad öppen träffpunkt och daglig sysselsättning i regi av stadsdels-

nämnd Älvsjö. 

Den information vi fick vid besöket gav anledning till flera frågeställningar. 

 

1. Lokalen i Rondellen är inte tillgänglighetsanpassad.  Hur och när skall tillgänglighets-   

anpassning göras? 

2. Det finns oklarheter i hur frukost- och lunch som är väsentliga delar i ToRas verksamhet skall 

ordnas? Är Rondellen godkänd för matservering? Finns kapacitet och praktiska möjligheter? 

3. Klarar Rondellen lokalmässigt det kraftigt utökade besöksantal som inflyttning av både ToRa 

och Kravatten skulle innebära? 

4. Den personal som nu finns på Rondellen är delvis uppbunden till de dagliga verksamheterna 

och av de 6 personal som nu finns på ToRa och Kravatten skall endast 3 personal vara kvar. 

Hur stämmer detta med att verksamheterna skall fortsätta i oförminskad omfattning? 

5. Hur är det med uppsägningstid av ToRas lokal och finns det någon planering för hur denna 

lokal skall användas? 

6. Hur mycket pengar kommer att sparas om planeringen av flyttning av ToRa och Kravatten till 

Rondellen verkställs. Vi önskar att vid uträkningen beaktas också kostnader för 

tillgänglighetsanpassning av Rondellen, ombyggnad av kök,  tomgångshyra för ToRas 

nuvarande lokal och övriga bieffekter. 

7. Anser förvaltningen det realistiskt med en flyttning av ToRa och Kravatten redan i april 2020 

som aviserats? 

 

 


